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学院简介 University Introduction
意大利柴可夫斯基音乐学院（诺切拉·特里内塞音乐学院）Conservatorio Statale di Musica P. I. Tchaikovsky
位于意大利南部大区卡拉布里亚，诺切拉泰里内塞市的意大利柴可夫斯基高等音乐学院是一个非营利性的国家公共音乐学院，是组成
意大利艺术和音乐高等教育系统的重要机构。在音乐艺术教育改革的进程中，它以其年轻、充满活力的教育体系和来自社会各界的赞
誉，脱颖而出，成为一所具有高校性质的音乐学习殿堂，同时学校也是获得中国教育部认证的高等艺术院校。
Conservatorio Statale di Musica P. I. Tchaikovsky

Located in Nocera Terrinese, Calabria, Southern Italy, the Italian Tchaikovsky Higher Conservatory is a non-profit 
national public conservatory, which is an important part of the Italian art and music higher education system  
mechanism. In the process of music and art education reform, it stands out with its young, dynamic education 
system and praise from all walks of life, and has become a music learning hall with the characteristics of a 
university. At the same time, the school is also a higher art institution certified by the Ministry of Education of 
China institutions

学院以探索和重塑意大利音乐传统为宗旨，提供高度创新的服务和高质量的音乐教育课程。这里有来自意大利和世界各地的多样化学
生群体，有享誉国内外的知名教师队伍，其专业、细致、多样的音乐教育体系，高质量的人才培养计划，得到了国家的认可。根据总
统令 132/2003号文件，大学和研究部部长法比奥·穆斯（Fabio Mussi）签署了教育部 2008 年 4 月 1 日第 64 号文件，正式认可
该学院作为拥有自主权的国家级高等音乐教育机构。根据D.L. 50/2017 和第 205/2017号法律文件，该学院在法律上被确立为一个
独立的国家级非营利性公共机构，拥有教育、行政、财务和会计自主权。

The academy offers highly innovative services and high-quality music education programs with the aim of 
exploring and reshaping the Italian musical tradition. There are diverse student groups from Italy and all over the 
world, and well-known teachers at home and abroad. Its professional, meticulous, and diverse music education 
system and high-quality talent training programs have been recognized by the country. Pursuant to Presidential 
Decree No. 132/2003, Fabio Mussi, Minister of Universities and Research, signed Ministry of Education Document 
No. 64 of April 1, 2008, officially recognizing the Faculty as an autonomous national Institutions of higher music 
education. According to legal documents D.L. 50/2017 and 205/2017, the Academy is legally established as an 
independent national non-profit public institution with educational, administrative, financial and accounting 
autonomy.
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专业与学制Major and Academic System

学院设置多样化的音乐学习方向，从意大利南部传统双簧乐器Zampogna，到钢琴、小提琴等主流经典乐器，

再到流行音乐、声乐演唱…… 经典、现代、民俗在这个音乐殿堂中相互碰撞又彼此独立，所有的殊途，最后都

同归于对艺术的欣赏、学习、创造和追求。

The college sets up a variety of music learning directions, from the traditional double-reed 

instrument Zampogna in southern Italy, to mainstream classic instruments such as piano and 

violin, to pop music and vocal singing...Classic, modern and folk customs collide with each other 

and are independent of each other in this music hall , All the different paths, in the end, all 

belong to the appreciation, learning, creation and pursuit of art.
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2023-2024学年招⽣及课程
Admissions and Courses for the 2023-2024 Academic Year

2023-2024学年招生学位（23年11月-24年6月）
2023-2024 academic year enrollment degree (November 23-June 24)

小号（10人）Trumpet 双簧管（8人）Oboe

长号（8人）Trombone 巴松（8人）Bassun

圆号（6人）French Horn 小提琴（8人）Violin

萨克斯管（10人）Saxophone 中提琴（8人）Viola

单簧管（8人）Clarinet 大提琴（8人）Cello

长笛（8人）Flute 声乐（8人）Opera Singing

招生对象：应、往届高中毕业生
招生要求：具有一定专业演奏能力的学生并通过考核
报名截止时间：2023年8月25日
招生考核时间：2023年9月15日
招生考核内容：根据报名专业，完成指定曲目演奏
招生考核方式：线上考试（上传视频）
报名材料：参考附件资料
报名费用：1000.00元/人

Enrollment target: previous high school 
graduates
Enrollment requirements: students with certain 
professional performance ability and pass the 
examination
Application deadline: August 25, 2023
Admissions assessment time: September 15, 2023
Enrollment assessment content: According to 
the registered major, complete the performance 
of the specified repertoire
Enrollment assessment method: online 
examination (upload video)
Application materials: refer to the attached 
materials
Registration fee: 1000.00 yuan/person
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2023-2024学年招⽣及课程
Admissions and Courses for the 2024-2025 Academic Year

2024-2025学年招生学位（24年9月-25年6月）
2024-2025 academic year enrollment degree (September 24-June 25)

小号（10人）Trumpet 双簧管（8人）Oboe

长号（8人）Trombone 巴松（8人）Bassoon

圆号（6人）French Horn 小提琴（8人）Violin

萨克斯管（10人）Saxophone 中提琴（8人）Viola

单簧管（8人）Clarinet 大提琴（8人）Cello

长笛（8人）Flute 声乐（8人）Opera Singing

招生对象：应、往届高中毕业生
招生要求：具有一定专业演奏能力的学生并通过考核
报名截止时间：2023年12月31日
招生考核时间：2024年2月22-24日
招生考核内容：根据报名专业，完成指定曲目演奏
招生考核地点：成都
报名材料：参考附件资料
报名费用：1000.00元/人

Enrollment target:previous high school graduates
Enrollment requirements: students with certain 
professional performance ability and pass the 
examination
Application Deadline: December 31, 2023
Admission assessment time: February 22-24, 2024
Enrollment assessment content: According to the 
registered major, complete the performance of 
the specified repertoire
Admissions assessment location: Chengdu
Application materials: refer to the attached 
materials
Registration fee: 1000.00 yuan/person
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招⽣及课程 Admissions and Courses

通过考核后的首年课程：

课程地点：中国-成都

课程内容：专业课·音乐理论·意大利语·室内乐合奏

课时安排：进行约8个月的相关课程学习

每学科进行 27 次课

次年6月进行期末考试

通过期末考试后意大利三年课程：

课程地点：意大利-诺切拉特里内塞音乐学院

课程内容：基础必修课·核心必修课·相关或附加选修科目

课程要求：

在为期三年的学术课程中，学生参加的每一项活动或学科都会获得可变数量的ECTS-欧洲学分转

换和积累系统

（意大利语：CFA-Craditi Formativi Accademic）。

学士学位在取得180学分后授予

（三年课程CFA考试174学分+期末考试CFA考试6学分）

获得学分：必须参加等于或者高于80%的学时数，并在课程结束时通过期末能力考试。

如果没有通过期末考试的，只能获得相对应的证书。

学生根据课程表中包含的内容来制定个人学习计划。

Italian three-year course after passing the final exam:
Course Venue: Italy - Conservatory of Nocera Trinese
Course content: basic compulsory courses, core compulsory courses, related or 
additional elective courses
Course Requirements:
Students receive a variable number of ECTS - European Credit Transfer and 
Accumulation System for each activity or subject they take during the three-year 
academic program
(Italian: CFA-Craditi Formativi Accademic).
Bachelor's degree awarded after 180 credits
(Three-year course CFA exam 174 credits + final exam CFA exam 6 credits)
Earning Credits: Must attend equal to or higher than 80% of credit hours and pass a 
final competency exam at the end of the course.
If you do not pass the final exam, you can only get the corresponding certificate.
Students develop an individual study plan based on what is contained in the 
curriculum.

First-year courses after passing the 
examination:
Course location: China - Chengdu
Course content: professional courses · 
music theory · Italian · chamber music 
ensemble

Class time arrangement: 
about 8 months of relevant course study, 
27 lessons per subject
 Final exams in June of the following year



学费与其他准备 Tuition and other preparations

首年国内课程学费：95000.00元/人 包含所有专业课费用，不含食宿、签证等其他学杂费

意大利课程学费：约13500.00元/人/年 基础学费，不含食宿、交通、选修课等其他学杂费

首年国内学习期间，需要准备意大利留学签证的相关资料：

·入境签证申请表

·按照护照要求尺寸的近照

·有效的护照，有效期至少超过所申请签证有效期三个月

·证明在意大利逗留期间可以获得生活费用，费用不低于内政部2000年3月1日颁布所附表A规定的数额

·健康保险，如果外国人根据所在国的现行协定或公约在意大利没有医疗保健权

·在意大利学习课程的注册或预注册

During the first year of domestic study, you need to prepare relevant materials for the Italian 

student visa:

· Entry visa application form

·A recent photo of the size required by the passport

· A valid passport, valid for at least three months beyond the validity of the visa you are 

applying for

Proof of living expenses during the stay in Italy not less than the amount stipulated in 

Schedule A issued by the Ministry of the Interior on March 1, 2000

· Health insurance, if the foreigner does not have the right to healthcare in Italy according to 

the current agreements or conventions of the host country

· Registration or pre-registration for study programs in Italy

顺利完成国内课程并通过期末考试后，意大利艺术链接FVG协会可以为学生提供有偿留学服务：

·搜索在意大利的出租公寓/房间

·准备租赁合同

·协助支付租金的后勤保障（须在抵达意大利之前完成）

·机场接机服务

·协助学生抵达公寓

·考察城市，讲解景点

·参观学院，协助学籍注册

*服务费不包括在学费用中，学生可以根据自己的情况选择是否参加艺术连接FVG协会，如果学生希望获得帮助的服务，培

训中心将会引入艺术连接FVG协会来提供相应服务，服务费用将直接支付给意大利当地的协会，费用约为8500.00元。

After successfully completing the domestic courses and passing the final exam, the Italian Art Link FVG 

Association can provide students with paid study abroad services:

· Search apartments/rooms for rent in Italy

·Preparation of lease contract

· Logistical support for rent payment (to be done prior to arrival in Italy)

·Airport pick-up service

·Assist students to arrive at the apartment

· Investigate the city and explain the scenic spots

·Visit the college and assist in student registration

*The service fee is not included in the tuition fee. Students can choose whether to participate in the Art 

Connection FVG Association according to their own circumstances. If students want to get help services, 

the training center will introduce the Art Connection FVG Association to provide corresponding services, 

and the service fee will be paid directly For local associations in Italy, the cost is about 8500.00 yuan.



其他信息 other information

意大利柴可夫斯基音乐学院（诺切拉·特里内塞音乐学院）

Conservatorio Statale di Musica P. I. Tchaikovsky 官方网站：

www.conscz.it  (意大利网站如登录受阻请使用合法VPN）

意大利艺术链接协会（Art Connection FVG）官方邮箱：

Website: www.artconnectionfvg.com

中国区域报名及咨询：13709029507 柯先生（微信同号）

报名费付款至：

户名：成都瀚乙教育咨询有限公司

银行账户：9510 0101 0005 8188 90

开户银行：中国邮政储蓄银行股份有限公司成都市太升南路支行

http://www.artconnectionfvg.com/

